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امام جمعه تبريز:سياهنمايي خدمات دولت درست نيست

آيتالله محسن مجتهدشبستري در خطبههاي اين هفته نماز جمعه در مصلاي امام خميني (ره) اين شهر افزود: انتخابات رياست جمهوري آمريكا پس از قريب دو سال

هياهو و هزينه سنگين تبليغاتي به پيروزي دمكراتها انجاميد و اوباما به پيروزي رسيد، اما اين سئوال مطرح است كه اين تغيير و تحويل حكومت از جمهوريخواهان به

دمكراتها آيا منجر به تغييرات در سياستهاي داخلي و خارجي آمريكا ميشود كه بايد گفت تحولات اساسي بعيد به نظر ميرسد.

وي افزود: تاريخ گذشته آمريكا نشان ميدهد كه دو ويژگي سلطهطلبي و حمايت چون و چرا از رژيم اشغالگر قدس از خوي استكباري آن جدا نيست و بعيد به نظر

ميرسد اين ويژگيها از آمريكا سلب شود از اين رو تحول مهم و تغيير اساسي دور از انتظار است.

خطيب جمعه تبريز با بيان اينكه ماهيت اصلي سياست آمريكا تغييرناپذير است، اظهار داشت: اين امكان وجود دارد كه در مسائل حزبي با تغيير رئيس جمهور و روي كار

آمدن اوباماي دمكرات تغييراتي به وجود آيد، اما توقع ايجاد تغييرات اساسي سادهانديشي است.

نماينده ولي فقيه در آذربايجان شرقي با اشاره به بحران اقتصادي بيسابقه از نظر صاحبنظران و تحليگران تاكيد كرد: در ماه اكتبر امسال بازار بورس آمريكا شاهد

بزرگترين شكست تاريخي خود بود و به نظر همين عده سياست تصويب طرح نجات با در نظر گرفتن 700 ميليارد دلار كه توسط كنگره آمريكا صورت گرفت، هشداري به

جهان است كه نشان ميدهد سرمايهگذاران در حال خارج كردن سرمايههاي خود از آمريكا هستند.

نماينده وليفقيه در آذربايجان شرقي گفت: بررسيها نشان ميدهد كه 92 درصد مردم آمريكا دچار بيخوابي مفرط و وحشت از وضعيت زندگي خود هستند و بحران

اقتصادي و تبعات آن آنها را نگران و دچار كابوسهاي وحشتناك كرده است.

وي تصريح كرد: اين انتخابات و انتخاب اوباماي سياه پوست نشان داد مردم از بوش و كلاً جمهوريخواهان به دليل سياستهاي غلط به تنگ آمده و به فردي راي دادند كه

شعار ما نيازمند تغيير هستيم سر داده بود، از طرف ديگر انتخاب اين رنگين پوست به سلطه سفيدپوستان برتري طلب هم پايان خواهد داد.

امام جمعه تبريز با اشاره به درگيريهاي اخير در گرجستان نيز اظهار داشت: روسيه هماكنون قد علم كرده و در مسئله گرجستان شاهد بوديم كه چه سيلي محكمي

به حاميان اغتشاش از جمله آمريكا زد و همين مسئله نشان ميدهد كه سياستهاي آمريكا در دنيا رو به اضمحلال بوده و استكبار آمريكا در كنار اسرائيل به فضل الهي

در مسير سقوط و نابودي قرار دارند.

وي همچنين به اين سخنان رهبري كه ايران را مقتدر در دنيا اما مظلوم ارزيابي كردند اشاره كرد و اظهار داشت: مقام معظم رهبري در سخنان خود با كارگزاران همچنين

فرمودند كه بايد از برنامههاي حج براي نشان دادن مظلوميت ايران در دنيا استفاده كرد و نشان داد كه سخنان و تهمتهايي كه به ايران ميزنند، تماماً اشتباه محض

است.

نماينده ولي فقيه در آذربايجان شرقي در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به تلاش برخي افراد براي سياهنمايي در فضاي جامعه و ايجاد اغتشاش ذهني و ترديد در

مردم افزود: ملت ايران ملتي مؤمن، صادق و با عزم راسخ است و همان ملتي است كه اين انقلاب عظيم را به پيروزي رساند و 30 سال با قدرت از نظام اسلامي دفاع

كرد.

وي خاطر نشان كرد: اين دستاوردهاي نظام اسلامي، به راحتي محقق نشده است كه عدهاي بخواهند به دليل اغراض شخصي و دشمني با دولت، در اصل نظام

خدشه وارد كنند.

امام جمعه تبريز در ادامه به سالروز ولادت امام رضا (ع) نيز اشاره كرد و ضمن تبريك اين روز وجود بارگاه اين امام همام را بركت و نعمت بزرگي براي ملت ايران خواند.
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